

**1284 (XVI). Petitions from Mr. Mohamed Aden (T/PET.11/471) and from Haji Mohamed Gure Abdulla and Mr. Mohamud Aden Mao (T/PET.11/511)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petitions from Mr. Mohamed Aden and from Haji Mohamed Gure Abdulla and Mr. Mohamud Aden Mao concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/471, T/PET.11/511, T/OBS.11/48, T/L.572 and Add.1),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Decides* that, as the matter is before the competent courts of the Territory, no action by the Council is called for.

*614th meeting,  
13 June 1955.*

**1285 (XVI). Petitions concerning an incident near Geriban (T/PET.11/472, T/PET.11/473 and Add.1, T/PET.11/477, T/PET.11/486)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petitions listed in the annex concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/OBS.11/48, T/L.572),

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority, in particular that the Chief Regional Officer has directed the chiefs of the Omar Mohamud tribe, including the Islam of Abdulla Islam Farah, to decide how much livestock should be returned to the *rer* Herzi Farabande.

ANNEX

1. Petition from representatives of *rer* Abdi Issa (T/PET.11/472).
2. Petition from Chief Abdulla Ali and others (T/PET.11/473 and Add.1).
3. Petition from Mr. Nur Ali Giama and others (T/PET.11/477).
4. Petition from Mr. Abdurahman Abdulla and others (T/PET.11/486).

*614th meeting,  
13 June 1955.*

**1286 (XVI). Petitions from representatives of the Walamoy tribe (T/PET.11/474) and from Messrs. Isse Mohamed, Mahat Iakub and others (T/PET.11/479)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petitions from representatives of the Walamoy tribe and from Messrs. Isse Mohamed, Mahat Iakub and others concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy

**1284 (XVI). Pétitions de M. Mohamed Aden (T/PET.11/471), du hadji Mohamed Gure Abdulla et de M. Mohamed Aden Mao (T/PET.11/511)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* les pétitions de M. Mohamed Aden et du hadji Mohamed Gure Abdulla, ainsi que de M. Mohamed Aden Mao, concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question (T/PET.11/471, T/PET.11/511, T/OBS.11/48, T/L.572 et Add.1),

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante ;

2. *Décide* que les pétitions n'appellent aucune mesure de sa part, étant donné que les tribunaux compétents du Territoire sont saisis de la question.

*614ème séance,  
le 13 juin 1955.*

**1285 (XVI). Pétitions concernant un incident survenu près de Geriban (T/PET.11/472, 473 et Add.1, 477, 486)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* les pétitions énumérées dans l'annexe à la présente résolution concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question (T/OBS.11/48, T/L.572),

*Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante, où il est dit notamment que le chef de l'administration régionale a chargé les chefs de la tribu Omar Mohamud — y compris Islam Abdulla Islam Farah — de décider combien de têtes de bétail il convenait de restituer au *rer* Herzi Farabande.

ANNEXE

1. Pétition des représentants du *rer* Abdi Issa (T/PET.11/472).
2. Pétition du chef Abdulla Ali et d'autres (T/PET.11/473 et Add.1).
3. Pétition de M. Nur Ali Giama et d'autres (T/PET.11/477).
4. Pétition de M. Abdurahman Abdulla et d'autres (T/PET.11/486).

*614ème séance,  
le 13 juin 1955.*

**1286 (XVI). Pétitions de représentants de la tribu Walamoy (T/PET.11/474) et de MM. Isse Mohamed, Mahat Iakub et autres (T/PET.11/479)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* les pétitions de représentants de la tribu Walamoy et de MM. Isse Mohamed, Mahat Iakub et autres concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité